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Képviselöcsoponja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Elkótyavetyélt ingatlanok L" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Juhász Ferenc, honvédelmi miniszter úrhoz .
A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A honvédelmi tárca vezetése eldöntötte, hogy megszabadul vagyonától és értékesíti azokat .
Nap mint nap olvashatunk a honvédségi ingóságok árveréséről, azon bizonytalan és ködös
körülményekről, ahogy a honvédség vagyona elvész .

Így a vonatkozó törvények alapján, a minisztériumnak döntési lehetősége van, hogyan
szabadul meg, jelen esetben nagy értékű ingatlanaitól . Azonban követhetetlen a minisztérium
stratégiája az értékesítés vonatkozásában, mert úgy hírlik, egyes ingatlanokat szintén
elárverez, míg másokat önkormányzati tulajdonba ad . További problémát jelent, hogy az
ingatlanokat az értékesítés előtt nem becsültették föl ingatlanszakértővel!

Ezért kérem Miniszter Urat, válaszoljon az alábbi kérdésekre :

1 . Hány ingatlantól kíván 2004-ben megszabadulni a minisztérium?
2 . Ezek közül hány ingatlan kerül át az önkormányzatok tulajdonába vagy birtokába?
3 . Hány ingatlan ezek közül a volt tiszti klub?
4 . Mi lesz a sorsa a szegedi tiszti klubnak?
5 . Készült-e ingatlanszakértői becslés ezen ingatlanok forgalmi értékére?
6 . Mennyi privatizációs bevételt tervezett 2004-re a minisztérium?

Várom megtisztelő válaszát!
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